
  

 SBK Malmö Brukshundklubb PROTOKOLL FÖR STYRELSEMÖTE  

Datum: 2024-12-05 kl: 18:00             
  

Närvarande:  
Glenn Andersson, Eva Engeln Persson, Cecilia Uddman, Tereze Lindgren, Rickard Smitt, Chaterine Kolander, 
Tina Olsson 

1. Mötets öppnade 
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

2. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  

4. Godkännande av tidigare mötesprotokoll  
Tidigare mötesprotokoll godkändes.  

4. Rapporter  

4.1 Ekonomi  
Den siste november 2024 så går föreningen med ca 3 000 kr i vinst men det pågår tre kurser som innebär 
kostnader i skatt och arbetsgivaravgifter samt räkningar som kommer i slutet av året. Klubben har fortfarande 
inte fått in tävlingsavgifterna från det centrala eftersom SBK Tävling inte fungerar.  

Julmarknaden drog in ca 5 000 kr inklusive specialsökstävlingen.  

Gunilla kommer att avboka månadstömningen av sopcontainern så klubben får hämtning vid behov eftersom 
den inte fylls.  

Det har hållits en utbildning via distriktet av en medlem i Malmö. Klubben har nu fått en räkning för kursen och 
det beslutas att Gunilla ska bestrida den och hänvisa till distriktet.  

En instruktör har haft parkeringskostnader i Hyllie och vill ha ersättning för detta.  

Storedo har upphört varför det inte går att använda den plattformen längre. Lunds SBK och Skanör/Falsterbo 
SBK driftar sina kurser själva. Diskussion om Anna kan hantera det. Gunilla diskuterar detta med Anna.  

Kurser läggs ut senast 14 dagar före kursstart. Diskussion om att detta är för kort tid och att det är ett önskemål 
att kurser läggas ut med 4 veckors framförhållning. Rickard väcker frågan i HUG.   

4.2 HUG  
Diskussion om arvode till instruktörer.  
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Det är tidigare beslutat att instruktörer ska få hälften av kursintäkterna i arvode. Detta innebär att för det fall en 
instruktör har en hjälpinstruktör dras det från instruktörens arvode.  Något extra arvode ska inte utgå på grund av 
en hjälpinstruktör förutom det arvode som instruktören har rätt till enligt tidigare beslut.   

Genomgång av HUGs budget. Synpunkter på budgeten är att böcker borde vara till självkostnadspris och ska 
inte subventioneras av klubben.  

Louise hoppar av som samordnare för HUG. Arbete med att hitta en ersättare pågår.  

4:3 TK 
TK har tagit fram budget. TK har lite kommande utgifter för priser inför årsmötet om ca 26 000 kr.  

Styrelsen godkänner att priser inköps.  

4.4 Agilityn/Rally/specialsök 
Inget att rapportera.  

4:6 Markan/Kansliet/Fastigheten 
Boden är bortskänkt och hämtas när marken är frusen. Elen kopplas bort före jul.  

Kommunen har tittat på apellplan och har skickat ett förslag till Glenn angående kaninhålsfyllning. Glenn 
återkommer när han tittat på det.  

4.7 Distriktet 
Eva och Cecilia var på distriktsmötet. Det var ett möte där frågan om bruksmarker togs upp men distriktet vill inte 
ta i det. Mötet var tråkigt och Ystads motion om att distriktet ska hjälpa till att utvärdera marker togs inte upp trots 
att bland annat SBK Malmö argumenterade för det.  

4:8 Info/PR och Hemsida 
Annas information om vad som händer i veckan fungerar jättebra.  

5. Beslutsfrågor    

6. Skrivelser   

7. Övriga frågor 

8. Nästa möte   
Nästa styrelsemöten är den 7 januari kl 18:00. Det är årsmöte den 8 februari 2025 kl 10:00.  

9. Mötet avslutas 
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Ordförande förklarar mötet avslutat.  

…………………………….  ……………………………. 
Glenn Andersson, Ordförande  Cecilia Uddman, Sekreterare  
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